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Norrmalms stadsdelsförvaltning 
 Avdelningen för administration och prevention 
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Växel 08-508 09 00 
Fax 08-508 09 019 
stockholm.se 
 

Protokoll  
Norrmalms råd för funktionshinderfrågor  
2019-11-18 möte 8 

Närvarande ledamöter 
Erik Edlund, FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna 
med utvecklingsstörning (Funktionsrätt Stockholms stad) 
– ordförande  
 
Louise Lindström, Förbundet för Delaktighet, 
Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 
Stockholmsavdelningen – vice ordförande 
 
Gunilla Jarehult, Neuroförbundet Stockholm 
(Funktionsrätt Stockholms stad)  
 
Leonore Nyström – Funktionsrätt Stockholms stad  
 
Monicka Zachari, SRF – Synskadades riksförbund 
Stockholms stad  
 
Ej närvarande 
Kirsi Leijonmarck, Reumatikerföreningen Stockholm 
(Funktionsrätt Stockholms stad) 
 
I tjänsten närvarande 
Fredrik Cederberg, sekreterare 
Maria Härenstam, avdelningschef 
Linus Olsson, tf avdelningschef 
Anna-Carin Wallin, utredare 
 
 

Tidpunkt 
2019-11-18 möte 8/2019, kl. 15.00–16.30 
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Protokollet justerat  
 
Datum …2019-11-20….   
 
 
   
Erik Edlund justerat via mail  
 
Gunilla Jarehult justerat via mail 
    
 
 
 
§ 1 
Ordförande öppnar mötet 
Ordförande Erik Edlund öppnade mötet och hälsade 
deltagarna välkomna.  
 
§ 2 
Val av ordförande 
Erik Edlund valdes till ordförande i Norrmalms råd för 
funktionshinderfrågor för resterande del av 
mandatperioden.  
 
§ 3 
Val av justerare 
Gunilla Jarehult valdes till att justera mötets protokoll.  
 
§ 4 
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 
§ 5 
Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll lades till handlingarna. 
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§ 6  
Synpunkter på remisser till rådet som behandlas på 
stadsdelsnämndens sammanträde 2019-11-21 

A. Stockholms säkerhetsprogram  
(NORR 2019/609)  
Rådet har tagit del av ärendet och lyfter fram att 
det är viktigt att blåljuspersonal och ordningsmakt 
har rätt utbildning gällande bemötande. Rådet 
yttrar sig i en särskild skrivelse vid senare tillfälle.   
 
 

B. Objekt- och anhöriganställningar inom 
ledsagar- och avlösarservice (NORR 2019/610)  
Rådet har tagit del av ärendet och då samsyn inte 
råder så avstår rådet från att yttra sig.   
 

 
C. Strategi för att minska risken för att barn, 

unga, unga vuxna dras in i kriminalitet (NORR 
2019/611) 
Rådet har tagit del av ärendet och lägger vikt vid 
att skolan behöver större resurser för att kunna 
stödja elever med särskilda behov även utanför 
klassrummen. Det är även viktigt att kunna arbeta 
förebyggande för dessa ungdomar. Rådet är 
positiva till rapporten, men vill att 
funktionshinderrelaterade punkter lyfts fram.  
 
 

§ 7  
Rådets arbetsformer 
Punkten bordlades till nästa sammanträde. 
 
§ 8 
Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Maria Härenstam gick igenom aktuella ärenden i 
föredragningslistan till stadsdelsnämndens sammanträde 
den 21 november.  
 
Rådet hade synpunkter på ett ärende som togs upp på ett 
tidigare nämndsammanträde och det gällde 
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medborgarförslaget om pingisbord i Enkehusparken 
(NORR 2019/299.) Som det ser ut nu så står inte 
pingisborden på ett sätt som är tillgänglighetsanpassat och 
bör därför ses över omgående anser rådet. 
 
§ 9 
Information från förvaltningen 
Maria Härenstam informerade om öppnandet av en ny 
LSS-lokal i Hagastaden. 
 
Maria informerade även om att det kommer en ny 
avdelningschef till socialtjänstavdelningen. 
 
Den 2 december är det även dragning till 
verksamhetsplanen där råden har möjlighet att yttra sig. 

 
§ 10 
Övriga frågor 
En övrig fråga ställdes angående tillgänglig möteslokal. 
Bland annat att knapparna i hissarna behöver ses över 
samt skyltningen på entréerna till förvaltningen.  
 
Rådet föreslår att ha Tillgänglighet som en stående punkt i 
dagordningen. 
 
En förfrågan om foldern till funktionshinderrådet ställdes 
och rådet skulle vilja ta del av den vid nästa sammanträde. 
 
Rådet tog även upp att de skulle vilja bjuda in ansvariga 
för gator i Hagastaden och ha en dialog gällande 
tillgänglighet i gatumiljö. Förvaltningen återkommer i 
frågan. 
 
Ytterligare en fråga gällande lägenheterna som brann på 
Kadettgatan. Fastigheten skall rivas och därför läggs inga 
resurser på renovering. Frågan lyfts för att se vad man kan 
göra till dess då det kan leda till problem med obehöriga. 
 
§ 11 
Nästa möte och mötets avslutande 
Nästa möte äger rum den 11 december.  
Mötet avslutades. 
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